
P R O T O K O L Nr XVI/11
z obrad sesji Rady Gminy Pilchowice

z dnia 9 listopada 2011 roku

1. Otwarcie obrad sesii i stwierdzenie prawomocnosci do podeimowania uchwal.

Sesj^ otworzyl i poprowadzil Przewodniczajcy Rady Gminy Pan Andrzej Ogorek witajajo
przybylych:

a) Radnych
b) Pania^ Sekretarz
c) Pana Skarbnika
e) Pracownikow Gminy

2. Stwierdzenie prawomocnosci do podeimowania uchwal

Przewodniczajcy Rady poprosil Wiceprzewodnicza^ Rady Gminy o stwierdzenie prawomocnosci
do podejmowania Uchwal.
Na podstawie listy obecnosci Wiceprzewodniczajca stwierdzila, ze na 15 radnych jest obecnych
14 zatem na posiedzeniu mozna podejmowac prawomocne uchwaly.

3. Przedstawienie porzgdku obrad.

Przewodniczajcy odczytal porzajdek obrad, a nast^pnie wniosl wniosek formalny o wykreslenie
z porzajdku obrad pkt. 12 „ Wniosek Wojta w sprawie okreslenia trybu i szczegolowych kryteriow
oceny wnioskow o realizacj? zadan publicznych wramach inicjatywy lokalnej ",pkt. 13 Wniosek
Wojta w sprawie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy
Pilchowice, obejmujajsego cze_sc terenu solectw: Nieborowice i Zernica", pkt 14 „ Wniosek Wojta
w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane
przy zabytku, do ktorego Gmina Pilchowice nie posiada tytulu prawnego, wpisanym do rejestru
zabytkow".

Wniosek formalny zostal o wykreslenie ww. pkt z porzgdku obrad zostal przyjejy jednoglosnie.

Nast^pnie Przewodniczajcy Rady wniosl wniosek formalny o dodanie uchwal:

,,Wniosek Wojta w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Joanny Macha zamieszkalej
w Zernicy na dzialalnosc Wojta".
,,Wniosek Wojta w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przystapienia do Zwiqzku Komunalnego
pod nazwa^ ,,Komunikacyjny Zwia^zek Komunalny Gornosla^skiego okr^gu przemyslowego"
z siedziba^ w Katowicach"

Wniosek zostal przyj^ty jednoglosnie.

Nast^pnie Pan Przewodniczajcy powiedzial, ze ma jeszcze jeden wniosek formalny dotyczajcy
wprowadzenia ,,Informacji o dzialaniach Urz^du Gminy w sprawie Vattenfall" po 6 punkcie

Wniosek zostal przyj^ty jednoglosnie



4.Przyiecie protokolu z sesji z dnia 12 pazdziernika 201 Ir. oraz z sesji nadzwyczajnej z dnia 27
pazdziernika 201 Ir.

Protokoly zostaly przyj?te jednoglosnie.

S.Informacja o dzialaniach Powiatu Gliwickiego.10.20

Pan Marian Sadecki powiedzial, ze w ubiegly czwartek zostala zwolana sesja nadzwyczajna,
ktora dotyczyla sluzby zdrowia, gdzie Rada Powiatu podj?la 31 marca 2009 r uchwaly w sprawie
przeksztalcenia SP ZOZ w Knurowie w spolk? o nazwie Szpital w Knurowie. Uchwaia zostala
uchylona, a powodem uchylenia bylo uznanie uchwaly przez Naczelny Sajd Administracyjny aktem
prawa miejscowego. Oprocz tego Naczelny Sajd Administracyjny dopatrzyl si? jeszcze 3 uchybien:

w glosowaniu bral udzial jeden z radnych , ktory mial wykupione akcje tej nowej spolki,
wg. Naczelnego Sajdu Administracyjnego mieszkancy powiatu nie mieli rownych szans
w zabezpieczeniu opieki medycznej,
nie bylo konsultacji ze zwiajzkami zawodowymi.

Nast?pnie powiedzial, ze zarzajdzeniem Starosty zostala powolana Spoleczna Rada ds. Osob
Niepelnosprawnych. Powiedzial, ze w jednym obszarze przestajemy odstawac od Europy a
mianowicie chodzi o likwidacj? barier architektonicznych, co jest widoczne w Urz?dach i miejscach
publicznych. Osoby niepelnosprawne sâ  dostrzegane i maj^znacznie wi?ksze mozliwosci niz byly.
Natomiast problem zatrudnienia i aktywizacji zawodowej lezy calkowicie.
Na zakonczenie swojej wypowiedzi powiedzial, ze gdyby tego typu problemy byly na terenie

naszej Gminy to mozna si? zwrocic do niego, gdyz reprezentuje w tym gremium Gmin?.
Na zakonczenie swej wypowiedzi poinformowal , ze Stowarzyszenie ,,Moja Gmina , Nasz Powiat"
po raz dziewiaty organizuje koncert charytatywny ,,Dary Sere". Koncert odb?dzie si? 1 1.12 o
godzinie 16:00 w Szczyglowicach.
Nast?pnie glos zabral Pan Winfryd Ficon powiedzial: W powiecie jestesmy na etapie w
wieloletniego programu inwestycyjnego a takze prognozowania budzetu na rok 2012.
Naste_pnie Pan Winfryd Ficon wspomnial, ze mial przyjemnosc uczestniczenia w X Jubileuszowym
Festiwalu Chorow.
Poinformowal, ze na ostatniej sesji za posrednictwem Pana Tadeusz Mamoka zwrocil si? do
GDDKiA z interpelacja^ , aby w czasie mozliwie najkrotszym doprowadzic do wybudowania pelnej ,
b%dz cz?sciowej sygnalizacji awaryjnej na dwoch skrzyzowaniach: Luze - droga krajowa
z wojewodzka^i w Nieborowicach" skrzyzowanie drogi krajowej - ul. Krywaldzka i ul. Dworcowa.
Wiajze si? rowniez z interpelacja^ z sierpnia , aby chodnik wzdluz drogi krajowej wybudowac dla
podniesienia stopnia bezpieczenstwa mieszkancow ktorzy tarn zamieszkujq..
Nast?pnie nawiajzal do interpelacji sprzed 8 lat (pazdziernik 2003 rok), ktorq. odczytal, po czym
przedstawil jak sprawa zostala rozpatrywana na przelomie lat.
Na zakonczenie swej wypowiedzi zwrocil si? do Pani Wqjt i Pana Przewodnicz^cego Rady o
ponowne zainteresowanie si? problemem.

Informacja Prezesa Pana Adama Ciekanskiego o dzialaniach Pilchowickiego
Przedsiebiorstwa Komunalnego.
Pan Adam Ciekanski przedstawil informacje dotycza^ce dzialan spolki:
Wynik za 6 miesi?cy 2011 -336 937,89zl (w momencie, kiedy Pan Ciekanski zostal Prezesem
spolki).
Strata na kazdym rodzaju dzialalnosci za 6 miesi?cy:
Odpady -52 785,00 zl; Woda -159 053,00zl;
Scieki - 29 506,00zl; Br. Drogowa - ponad 90 000 zl

Zostaly podj?te dorazne dzialania polegajq.ce na:



Podwyzce cen za odbior odpadow ,
Wypowiedzeniu umowy na opracowanie planu rozwoju PPK przez zew. firm? - 40 tys
Zmianie odbiorcy odpadow,
Nieprzedluzeniu umowy pracownikowi,
Wypowiedzeniu umow zlecenia obslugi z zakresu OC,
Zmniejszeniu kosztow umowy zlecenia obslugi sanepidu,
Zmniejszeniu wymiaru ryczaltow na samochody ,
Zmniejszeniu kosztow polisy OC
Wypowiedzeniu umowy refimdacji studiow pracownikowi,
Ograniczeniu szkoleh, dostaw materialow szkoleniowych,
Wypowiedzeniu umowy o wspolprac? z Rejestrem Dluznikow.

Dzialania dorazne, ktore w skali roku 2011 r pozwola^na zaoszcz?dzenie lajcznie kwoty 166 000 zl

Aktualnie na koniec miesiajca wrzesnia strata spolki wyniosla - 357....,
pogorszylo si? o ponad 20 000 zl.

W zwiajzku z czym w Spolce byla potrzeba wdrozenia gl?bokich dzialan restrukturyzacyjnych
majajsych na celu zwi?kszenie efektywnosci zachodz^cych procesow, zwi?kszenie zakresu
dzialalnosci, popraw? jakosci swiadczonych uslug, a w konsekwencji zmniejszenie kosztow
organizacji i zwi?kszenie przychodow.
W dalszej kolejnosci Pan Prezes PPK przedstawil dzialania, jakie zostana^ wprowadzone od 1
stycznia2012r.:
- wprowadzenie indywidualnych kont klientow.

zmiana polityki rachunkowosci.
- wprowadzenie systemu rozliczen wody w systemie trzy miesi^cznym.
- wprowadzenie elektronicznego nadzoru i zdalnej obsiugi stacji oczyszczalni sciekow w Zernicy.
- organizacja uslugi wywozu odpadow komunalnych we wlasnym zakresie.
- Organizacja nowych uslug skierowanych do mieszkancow:
budowy przyl^cza ,,od warunkow przez projekt, geodet? do budowy" ,usluga usuwania biota
sniegowego, sniegu, lodu z chodnikow polozonych wzdluz prywatnych nieruchomosci, usluga
piel^gnacji zieleni - trawnikow, drzew i krzewow.
- Wprowadzenie podstaw identyfikacji wizualnej PPK Sp. z o.o.
- Reorganizacja struktury organizacyjnej: utworzenie Pionu Finansowo-Administracyjnego oraz

Pionu Techniczno-Eksploatacyjnego, likwidacji ulegnie stanowisko Radcy Prawnego.
- Redukcja poziomu zatrudnienia

- Wprowadzenie nowego systemu wynagradzania.

- Zmiana zasad udzielania zamowien

- Przygotowanie i realizacja planu inwestycyjnego:

Spolka ma stac si? instrumentem do realizacji inwestycji w zakresie infrastruktury wodno -
sciekowej. Tak powinno bye ze PPK jest inwestorem inwestycji gminnych ze wzgle_du na dwa atuty
ktore posiada:

1. W przeciwienstwie do Gminy moze odliczac podatek VAT
2. Stosuje w ramach Prawa Zamowien Publicznych zamowienia sektorowe

Gmina Pilchowice rozbudowuje si?, tworz% no we osady i zgodnie z Ustawa^ o Zbiorowym
Zaopatrzeniu w Wod? i Odprowadzaniu Sciekow infrastruktura wodnokanalizacyjna i wraz z nia^
wolumen dostarczanej wody i odprowadzanych sciekow musi si? poszerzac. Aktualnie na podstawie
wydanych warunkow, inwestycji zaplanowanych realizowanych lub zrealizowanych przez



indywidualnych inwestorow jest na poziomie 2,6 mln zl. W zwiajzku z tym plan inwestycyjny
rozbudowy sieci wodociajjowej hierarchizuja^cy inwestycje uwzgl?dniaj^cy nasze mozliwosci oraz
priorytetowy interes gminy okreslony przez kierunki rozwoju wydaje si? calkowicie niezb?dny.
Niezb?dny rowniez jest plan w zakresie budowy sieci kanalizacyjnej. Zgodnie z Dyrektywami UE
w aglomeracje powyzej 2000 mieszkancow musza^byc skanalizowane do 2015 roku. Aby unikna^c
konsekwencji niezrealizowania tych postanowien zostaly podjaj5 dzialania zmierzajajce do realizacji
inwestycji w sposob najbardziej ekonomicznie uzasadnionych. Tu tez zglaszam gotowosc PPK do
tego aby stac si? realizatorem i operatorem tych dzialan.

Obecnie zasilanych jest ponad 3000 przyla^czy, okolo 12000 mieszkancow (wliczajajs Ochojec).
Woda pobierana jest z uj?c podziemnych zlokalizowanych wzdluz rzeki Bierawka w miejscowosci
Nieborowice - Leboszowice. Zasoby wody znajduja^ si? w geologicznych utworach
czwartorz?dowych na gl?bokosci od 22 m do 26 m.
Wody ze wszystkich studni charakteryzuja^ si? wi?kszq. od dopuszczalnej zawartoscia^ zelaza i
manganu. W wodzie z kazdej studni wyst?puje siarkowodor wyczuwalny powonieniem. Jest to
typowa sytuacja w wodach czwartorz?dowych w naszym kraju. W zwiajzku z powyzszym woda z
uj?c podlega uzdatnianiu na Stacji Uzdatniania Wody w Nieborowicach w celu obnizenia
zawartosci siarkowodoru, zelaza i manganu do poziomu norm, jakim ma odpowiadac woda do
celow bytowo - gospodarczych i do picia.
Stacja Uzdatniania Wody jest obiektem z 1987 roku. Jej stan techniczny budzi coraz wi^ksze
niepokqj. Agresywne opary z uzdatnianej wody powoduja^ post^puja^cq. korozj^ Klarownika.
Wyeksploatowanie pomp i filtrow skutkuje coraz wi^ksza^ awaryjnosciq. i niestabilnosciq. procesu.
Aktualne rozwiajzania techniczne wykorzystywane na SUW wody sâ  przestarzale. Charakteryzujq.
si? duzym poborem energii, zuzyciem chemii, poborem wody na cele technologiczne, oraz
zaangazowaniem obslugi.
Modernizacja SUW rowniez musi stac si? przedmiotem planu. Problem SUW jest z pewnosci%
problemem PPK, jednak dotyczy w sposob bardzo istotny wszystkich mieszkancow Gminy
Pilchowice. I dlatego chcialbym by stal si? przedmiotem debaty. Praktycznie sa^trzy rozwiajzania
1 .Utrzymywanie SUW przez remonty
2.Budowa/modernizacja SUW
S.Przyl^czenie do pilchowickiej sieci wodoci^gowej do zewn?trznego podmiotu zasilajajcego w
wod?.
Na zakonczenie Przez Pan Adam Ciekahski powiedzial;hc? bardzo mocno podkreslic, ze

przyglajdamy si? kazdej zlotowce i wszystkie dzialania zmierzaja^ do tego by zbilansowac

dzialalnosc a nawet wypracowywac zyski, ktore b?dzie mozna inwestowac. Prosz? byscie Panstwo

pami?tali o tym przy glosowaniach nad planem inwestycyjnym oraz w przyszlosci nad taryfa^.

Prosz? byscie panstwo obdarzyli nas zaufaniem i pami?tali, ze PPK dobrem wspolnym

mieszkancow gminy Pilchowice.

7. Informacjg o dzialaniach Urzydu Gminy \v sprawie Vattenfall

Informacja stanowi zalajcznik do niniejszego protokolu.

8. Powotanie Komisii Uchwat i Wniosk6\v

Rada jednoglosnie powolala Komisj? Uchwal i Wnioskow w skladzie radnych:

Przewodniczajcy - Pan Krzysztof Waniczek



Czlonek - Pan Kornelia Sosna
Sekretarz - Pan Krzysztof Zyla

9. Wniosek Woita w sprawie wyrazenia zsody na \vniesienie przez Gmine Pilchowice wkladu
pienieznego do Pilchowickieso Przedsiebiorshva Komunalnego Sp. z P.O.
z siedzibct w Pilchowicach

Skarbnik powiedzial, ze projekt zaklada wniesienie wkladu pieni^znego w wysokosci 500 000 zl na
pokrycie udzialow w podwyzszonym kapitale zakladowym spolki. Projekt zaklada rowniez , ze to
podwyzszenie kapitalu zakladowego przeznaczone zostanie na zaprojektowanie oraz budowe^
nowych odcinkow sieci wodoci^gowych w Gminie Pilchowice.

Po odczytaniu przez Pania^ KorneliQ Sosna projektu uchwaly, Przewodnicz^cy przeprowadzil
glosowanie w nastejistwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVI/115/11 zostala przyj^ta przy
pi^ciu glosach wstrzymuj^cych si?(P. Madeja, R. Dyrszka, J. Urbahczyk, I. Foit, J. Kurzal)

10. Wniosek Woita w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na 2011 rok.

Skarbnik powiedzial, ze projekt uchwaiy w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na 2011 rok
zaklada zwi^kszenie dochodow i wydatkow naszej Gminy o kwotQ 299 710 zl. Projekt omawiany
na Komisji mowil o kwocie 295 000, czyli o kwocie 4 710 zl mniejszej. Zmiany zostaly wywolane
poniekajd przez jedna^ z osob zasiadajajDych w Radzie Gminy przez Pania^ Radna^ Marie^ Kaszek,
ktora na komisji wspolnej zadala pytanie odnosnie nagrod przyznanych przez Sla_skiego Kuratora
Oswiaty. To pytanie bylo jak najbardziej na czasie, bo akurat teraz taka nagroda zostala przyznana i
szkoda byloby czekac na kolejne posiedzenie Rady Gminy, zeby t§ kwot§ wprowadzic do budzetu,
wi^c sta^d przedmiotowa zmiana.
Nast^pnie powiedzial: jezeli jestem w przedmiocie zainteresowania Pani Radnej Kaszek, to
sprawdzilem rowniez opiate^ eksploatacyjna^- ta oplata na rachunek Urz^du wplyneja dokladnie 31
pazdziernika br. Po czym powiedzial, ze wzgl^dem tego co bylo na poprzedniej komisji dochodzi do
jeszcze jednej zmiany. Pierwotnie projekt uchwaly w sprawie podwyzszenia kapitalu zakladowego
PPK zakladal, ze to dokapitalizowanie zostanie przeznaczone na realizacj§ przez spolk§ dwoch
wydatkow. Teraz podj^ta przez Panstwa uchwala mowi juz tylko o jednym zadaniu, stajd
przesuni^cia w planie wydatkow polegajq. na tym, zeby owego przelania wkladu pieni^znego mozna
bylo dokonac z wlasciwego miejsca w budzecie a tym miejscem w budzecie jest dzial 010 rozdzial
01010 ,,Infrastruktura wodoci^gowa i sanitacyjna wsi". To wszystkie zmiany , pozostale ustalenia
z przedlozonego Panstwu projektu zachowuja^ swoja aktualnosc.

Po tej wypowiedzi dodal, ze projekt zaklada rowniez cos co dotyczy soltysow. Zmieniony zostal
zalacznik - tabel^ ilustruja^cq. wysokosc kwot planowanych do poniesienia w poszczegolnych
solectwach w ramach funduszu soleckiego. Kwoty si<? nie zmieniaja^ natomiast projekt zaklada
zmiany nazwy zadania w Solectwie Nieborowice, bo ta, ktora byla pierwotnie zawarta w uchwale
budzetowej nie byla zgodna z trescia^ uchwaly zebrania wiejskiego oraz projekt zaklada zmian?
kwot na poszczegolne zadania w solectwie Wilcza - chodzi o przesuni^cie kwoty 500 zl z zadania
,,Utrzymanie zieleni na terenie solectwa"na zadanie ,,Organizacja imprez kulturalnych i
sportowych"
To ostatniej wypowiedzi odniosl si^ Soltys Wilczy powiedzial, ze chcialby te 500 zl przeznaczyc na
ochron^ zieleni, ale w taki sposob jak wyczyszczenie rowow. Poprosil, aby nie przeglosowywac
tego wniosku.

W nastQpstwie tej wypowiedzi Przewodniczajcy Rady zlozyl wniosek formalny o wykreslenie
zmiany dotycza^cej przesuni^cia kwoty 500 zl w ramach przedsi^wzi^c funduszu soleckiego
Solectwa Wilcza.

Wniosek zostal przyj^ty jednoglosnie



Po odczytaniu przez Pana Krzysztofa Zyla projektu uchwaly, Przewodniczajcy przeprowadzil
glosowanie w nastepstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVI/116/11 zostala przyjeta
jednoglosnie

11. Wniosek Wojta w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowei Gminy
Pilchowice na lata 2012-2014

Skarbnik powiedzial, ze projekt powyzszej uchwaly dotyczy roku 2012 , w tym roku 2012 zostajq.
zapisane nast^pujajce zadania:

-przebudowa drogi gminnej ul. Zalesie w Nieborowicach w wysokosci 1300 000 zl,
-przebudowa drogi gminnej ul. Strazakow w Pilchowicach w wysokosci 530 000 zl,
-przebudowa pomieszczen z przeznaczeniem na biblioteke^ w Wilczy w wysokosci 410 000 zl.
Zmianie ulega kwota wydatkow na przedsie^vzi^cie Termomodernizacja Domu Kultury
w Zernicy - aktualna kwota 775 000 zl (bylo 797 000 zl).

Wykreslone zostaje przedsieAvzi^cie Modernizacja drogi gminnej ul. Wiejska
w Leboszowicach (to zadanie mialo kosztowac 470 000 zl).

W zwiajzku z brakiem pytan Przewodniczajcy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisje^ uchwal
i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly.

Po odczytaniu przez Pana Krzysztofa Waniczek projektu uchwaly, Przewodniczajcy przeprowadzil
glosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVI/117/11 zostala przyje^a
jednoglosnie

Yl.Wniosek Wojta w sprawie przyjecia programu wspolpracy Gminy Pilchowice
z organizacjami pozarzadowymi oraz innymi podmiotami pro-wadzqcymi dzialalnosc pozytku
publicznego, o ktorych mo\va w art. 3 ust 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r.
o dzialalnosci pozytku publicznego i o \volontariacie prowadzqcych dzialalnosc na terenie Gminy
Pilchowice na lata 2012-2014.

Pani Karina Szolrysik powiedziala, ze powyzszy projekt obejmuje lata 2012-2014 , omawiany byl
na posiedzeniu komisji wspolnej, zalajsznikiem do projektu uchwaly jest program, ktory Radni
otrzymali.
W zwiajzku z brakiem pytan Przewodniczajcy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisje^ uchwal
i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly

Po odczytaniu przez Pania^ Kornelia Sosna projektu uchwaly, Przewodniczajcy przeprowadzil
glosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVI/118/11 zostala przyj^ta
jednoglosnie

W tym momencie Przewodniczajcy oglosil 5 minut przerwy.
13. Wniosek Wojta w sprawie poparcia apelu Rady Miasta Ruda Slqska do Rzqdu Rzeczypospolitej
Polskiej w zwiqzku ze skutkami realizacji "Pakietu Klimatyczno- Enersetycznego UE 3x20".

Pan Marek Zawadzki powiedzial, iz projekt uchwaly zostal przedstawiony na komisji wspolnej.
Poprzez poparcie apelu Rady Miasta Ruda Slqska Gmina Pilchowice wyrazi swoje zaniepokojenie
i sprzeciw wobec skutkow jakie spowoduje realizacja przyj^tego Pakietu Klimatyczno-
Energetycznego .



W zwiajzku z brakiem pytan Przewodniczajcy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisj§ uchwal
i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly

Po odczytaniu przez Pana Krzysztofa Zyla projektu uchwaly, Przewodniczajcy przeprowadzil
glosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVI/119/11 zostala przyj^ta
jednoglosnie

\4.Wniosek Woita w sprawie ustalenia regulaminow okreslaiacych wysokosc
oraz szczegotowe warunki przyznawania nauczycielom dodatkow do wynagrodzen
i nagrod dla nauczycieli wszystkich szczebli awansu zawodowego zatrudnionych
w szkolach i przedszkolach prowadzonych przez Gmine Pilchowice.

Pan Wieslaw Nowakowski powiedzial, ze temat omawiany byl na komisji wspolnej 7 listopada, a
nast^pnie poprosil o podj^cie stosownej uchwaly.

W zwia^zku z brakiem pytan Przewodniczajcy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisje_ uchwal i
wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly

Po odczytaniu przez Pana Krzysztofa Waniczek projektu uchwaly, Przewodniczajcy przeprowadzil
glosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVI/120/11 zostala przyj^ta przy
jednym glosie wstrzymuj^cym ( K. Sosna)

15. Wniosek Woita \v sprawie powotania komisji doraznej celem dokonania przegladu lokali
uzytkowych obiektow uzytecznosci publicznei bedqcych wtasnosciq Gminy.

Przewodniczajcy Rady Pan Andrzej Ogorek powiedzial, ze temat zostal omawiany na komisji
wspolnej. Nastejmie wymienil osoby wchodzajce w sklad komisji doraznej( Piotr Ciupke, Maria
Kaszek, Jerzy Kurzal, Jerzy Skrzypiec, Krzysztof Zyla). Zaproponowal, aby Pan Piotr Ciupke zostal
Przewodniczajcym komisji.
W zwiajzku z brakiem pytan Przewodniczajcy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisjs uchwal
i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly

Po odczytaniu przez Pani Kornelia Sosna projektu uchwaly, Przewodniczajcy przeprowadzil
glosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVI/121/11 zostala przyj^ta
jednoglosnie.

16. Wniosek Woita w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Joanny Macha zamieszkalej
w Zernicy na dzialalnosc Wojta.

Przewodniczajcy Rady Pan Andrzej Ogorek: Omawialismy to na komisji wspolnej, odczytalismy
pismo Wojewody Slajskiego, do ktorego tez wplyn^la skarga. Musimy jednak podjajc uchwaly w
sprawie rozpatrzenia tej skargi. Prosz? Panstwa w pismie Pani Joanna Macha wnosi, aby Rada
Gminy zaj^la si? sprawa^ braku dzialania w sprawie odpowiedzi na zalozone pisma - i tarn 33.
wyszczegolnione pisma. W toku sprawdzania dokumentacji i wyjasnien stwierdzono, ze skarga ta
dotyczy uchybien pracownikow zatrudnionych w Urz^dzie, a nie dotyczy zakresu dzialalnosci
Organu jakim jest Wojt. Pracownik odpowiedzialny poniosl konsekwencje. Nie jest prawda^ ze
Urzajd Gminy nie podjaj zadnych dzialan, bo pisma zostaly skierowane do odpowiednich referatow,
do odpowiednich pracownikow, ktorzy maja^mozliwosc, ze podpisuja^ pisma z upowaznienia Wojta
i biora^ pelna odpowiedzialnosc za pisma przychodzajce i wychodza^ce. W zwia^zku z tym pracownik
odpowiedzialny poniosl konsekwencje sluzbowe. Na sesji 12 pazdziernika przedstawilem Warn t?
spraw^ i omowilismy t^ spraw? dokladnie. Poniewaz sprawa nie byla obj^ta porzajdkiem obrad w



dniu 12 pazdziernika, wi?c wnioslem j^na dzisiejsza^ sesj? i bardzo prosze^ o odczytanie stosownej
uchwaly wraz z uzasadnieniem.

W zwiajzku z brakiem pytah Przewodnicza^cy Rady Pan Andrzej Ogorek poprosil Komisj? uchwal
i wnioskow o odczytanie tresci projektu uchwaly

Pan Radny Piotr Ciupke wniosl o zmiane_ szyku zdania. W zwiajzku z powyzszym Przewodnicz^cy
Rady Gminy zwrocil si§ z wnioskiem formalnym o przeglosowanie zmiany w uchwale.
Wniosek zostal przyjety jednoglosnie

Po odczytaniu przez Pana Krzysztofa Zyla projektu uchwaly, Przewodnicz^cy przeprowadzil
glosowanie w naste_pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVI/122/11 zostala przyj^ta przy
3 glosach wstrzymuj^cych si$ (I. Foit, J. Urbanczyk, R. Dyrszka).

17. Wniosek Wojta w sprcrwie zmiany uchwaty w sprawie przystgpienia do Zwigzku
Komunalneso pod nazwg ,,Komunikacyinv Zwigzek Komunalny Gornoslgskiego
okregu przemysiowego " z siedzibq w Katowicach

Pan Marek Zawadzki powiedzial, ze w zwi^zku z uwagami Nadzoru Prawnego dot. uchwaly
XIV/106/11 z dnia 12.10.2011 r. nastapila koniecznosc wykreslenia par.2 ww. uchwaly.

Po odczytaniu przez Pana Krzysztofa Zyla projektu uchwaly, Przewodnicz^cy przeprowadzil
glosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr XVI/123/11 zostala przyj^ta
jednoglosnie.

18. Informacia Wojta z \vykonania uchwal podietych na poprzednief sesji i z pracy w okresie
m iedzysesyjnym.

Pani Wojt zdala relacj? z podj^tych w okresie mi^dzysesyjnym uchwal w sprawie:

Nr XIV/101/11 Ustalenia regulaminu glosowania w wyborach do sadow powszechnych.

Nr XIV/102/11 Wyboru lawnikow do Sa_du Okr^gowego w Gliwicach.

Nr XIV/103/11 Wyboru lawnikow do Sajdu Rejonowego w Gliwicach.

Nr XIV/104/11 Nadania nazwy drodze wewnejrznej w Solectwie Pilchowice

Nr XIV/105/11 Nadania nazwy drodze wewnejxznej w Solectwie Pilchowice

Nr XIV/106/11 Przystapienia do Zwiajzku Komunalnego pod nazwa^ ,,Komunikacyjny
Zwiajzek Komunalny Gornoslgskiego Okr^gu Przemyslowego"z siedziba^
w Katowicach

Nr XIV/107/11 Przyj^cia Statutu Zwiajzku Komunalnego pod nazwa^ ,,Komunikacyjny
Zwiajzek Komunalny Gornoslgskiego Okr^gu Przemyslowego" z siedzibq w
Katowicach.

Nr XIV/108/11 Wprowadzenia ,,Regulaminu korzystania ze skweru przy Urz^dzie Gminy
Pilchowice".



Nr XIV/109/11 Zmiany uchwaly Nr VII/54/11 Rady Gminy Pilchowice z dnia 28
kwietnia 2011 r. w sprawie powolania Mlodziezowej Rady Gminy
Pilchowice zmienionej uchwaly Nr VIII/72/11 Rady Gminy Pilchowice
z dnia 2 czerwca 2011 r.

Nr XIV/110/11 Sprostowania oczywistych omylek edytorskich w zala^czniku do
uchwaly Nr VIII/62/11 Rady Gminy Pilchowice z dnia 2 czerwca
2011 roku w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiow
i nagrod dla uzdolnionych uczniow szkol podstawowych i
gimnazjum, dla ktorych organem pro wadzajcym jest Gmina
Pilchowice.

Nr XIV/111/11 Zatwierdzenia planow pracy Komisji Rady Gminy Pilchowice.

Nr XIV/112/11 Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilchowice na lata
2011-2014.

Nr XIV/113/11 Zmiany uchwaly budzetowej na 2011 rok.

Nast^pnie Pani Wojt przedstawila zarzajdzenia podj^te w okresie mi^dzysesyjnym:

Zarzajdzenie z z dnia 12.10 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Pilchowice na lata 2011 - 2014.
Zarzajdzenie z z dnia 12.10. w sprawie zmian w budzecie Gminy Pilchowice na 2011 rok.

Zarzajdzenie z dnia 13.10. w sprawie wyborow do Mlodziezowej Rady Gminy Pilchowice i
powolania komisji skrutacyjnej do powolania tych wyborow.
Zarzajdzenie z dnia 21.10. w sprawie ogloszenia konsultacji spolecznych .
Zarzajdzenie z dnia 21.lO.w sprawie zmian w budzecie
Zarzajdzenie z dnia 24.10 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pilchowice
nalata 2011-2014.
Zarzajdzenie z 26.10. w sprawie przeprowadzenia konsultacji spolecznych .
Zarzajdzenie z dnia 26.10.W sprawie zmian w budzecie .
Zarzajdzenie z dnia 31.10.W sprawie zmian w budzecie
Zarzajdzenie z dnia 8.11. w sprawie zwolania pierwszej sesji Mlodziezowej Rady Gminy.

Przetargi, ktore odbyly si? odbyly si§ od dnia 12.10.201 lr.:

Prowadzenie zajgc pozalekcyjnych w ramach projektu: "Europejskie szkoly w Gminie
Pilchowice".

Przetarg skladal si$ z 23 zadan. Umowy zostaly podpisane 26.10.201 lr.

Wvsraly lokalne konsorcia nauczycielskie.

Zimowe utrzymanie drog — zwalczenie sliskosci i odsniezanie drog gminnych.

Wplynejy 2 oferty. Wygrala Rolnicza Spoldzielnia Produkcyjna ,,Przelom"

za godzing efektywnego odsniezania kwota brutto 151,20 zl.

Umowa zostala podpisana \v dniu 28.10.2011r.

Bankowa obsluga budzetu Gminy Pilchowice w latach 2012-2015

Otwarcie ofert ma nastapic 14.11.2011 r.



Sprzedaz i dostawa oleju opalowego w ZSP Wilcza.

Otwarcieofert09.ll.2011

Podpisano umowg na:

Zagospodarowanie terenu przylegiego do wiaty pelnia^cej funkcj? swietlicy wiejskiej
w Leboszowicach oraz zagospodarowanie obiektu malej infrastruktury rekreacyjnej
w Kuzni Nieborowskiej (dostawa i montaz sprz^tu).

Firma AVIS sc Ekologiczne Place Zabaw Marek Malecki, Karina Malecka z siedziba^ w Lublinie
odmowili podpisania umowy w zwia^zku z czym w dniu 28.10.2011 r zostala podpisana umowa z

PPHU AD AGON Adam Goniwiecha ul. Opielki 14, 42-286 Kosz^cin

Koszt dostawy urzqdzen na place zabaw do:

Leboszoiwc 19 999,80 zl. brutto

Kuzni Nieborowskiej 17 355,30 zl. Brutto

Spotkania w okresie mi?dzysesyjnym:

13.10.2011 Akademia z okazji Dnia Edukacji Narodowej /Zespol Szkol Pilchowice/
13.10.2011 Dzien Budowlanych /Zabrze/
17.10.2011 Posiedzenie Komisji Bezpieczenstwa i Porzajdku /Centrum Ratownictwa

Gliwice/ - zorganizowanej przez UM Gliwice po przewodnictwem wiceprezydenta
Piotra Wieczorka

20.10.2011 Walne Zebranie Sprawozdawczo - Wyborcze LKS WILKI Wilcza
22.10.2011 Festiwal Chorow w Rudach -z udzialem Pilchowickiego Choru pod batutq. mgr

Kus.
22.10.2011 Uroczystosc 85 - lecia Rejonowego Kola Pszczelarzy w Knurowie- Prezesem tego

Kola jest Pan Joachim Jureczko. Zostali nagrodzeni nasze pszczelarze.
25.10.2011 Udzial w spotkaniu w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi /K - ce/
26.10.2011 Spotkanie grupy G8 w Knurowie- Gospodarka odpadami. Doktryna UE INSPIRE-

rozpatrywano sprawy re (piap-y , sciezki rowerowe)
03.11.2011 Spotkanie z KZK GOP w/s komunikacji zbiorowej
03.11.2011 Spotkanie w Publicznym Przedszkolu w Pilchowicach- na prosbe^ pracownikow
04.11.2011 Spotkaniem w Urze_dzie Gminy Zbroslawice z udzialem Radnego Piotra Ciupke-

dotyczylo Stazy Gminnej (rozwazenie powstania Strazy Gminnej
w Pilchowicach)

05.11.2011 Oficjalne otwarcie stadionu miejskiego w Gliwicach przy ul. Okrzei
06.11.2011 X Powiatowy Festiwal Chorow (Centrum Kultury/Zamek w Toszku) z udzialem

Choru Sw. Michala Archaniola w Zernicy
08.11.2011 Udzial w Zgromadzeniu KZK GOP w Katowicach .

Nast^pnie Pani Wqjt wspomniala o tragicznym wydarzeniu - pozarze- jakie mialo miejsce w
Zernicy. W tym miejscu Pani Wqjt podzi^kowala wszystkim do ktorych zwrocila si§ w tej sprawie
z prosbq. o pomoc, w tym pomoc materialnq. ze strony Radnych.

Na zakonczenie swojej wypowiedzi Pani Wojt wspomniala o wyborach Mlodziezowej Radzie
Gminy odczytala jej sklad .
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19. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.
Przewodniczajcy Rady Gminy Pan Andrzej Ogorek oddal glos kierownikowi Panu Wieslawowi
Nowakowskiemu , ktory przedstawil Informacj? o stanie realizacji zadan oswiatowych w roku
szkolnym 2010/2011 (zaiajcznik do niniejszego protokolu).

Nast?pnie glos zabral Pan Rajnard Dyrszka, ktory podzi?kowal wszystkim, ktorzy si? przyczynili
do wyci?cia drzew na ul. Rybnickiej.

Pani Wqjt powiedziala, ze chce si? podzielic radosnq. wiadomoscia^., a mianowicie otrzymalismy
informacj?, ze ze ,,schetynowki" na ul. L. Miki dostaniemy nie 51 000 zl a 274 000 zl. Kolejna
wiadomosc dobra, ze otrzymamy dofinansowanie, o ktore si? staramy na boisko w Wilczy, ktore
oddane jest juz do uzytku. Staramy si? w ramach zadan, ktore zostaly wykonane wczesniej
odzyskiwac srodki tarn, gdzie to jest mozliwe. Tutaj Pani Wojt dodala, ze chcialaby, zeby nie
szerzyc informacji, ze bierzemy specjalnie kredyty, zeby cos zrobic. Oczywiscie bierzemy kredyt,
ale tez pozyskujemy srodki, ktorych nie trzeba b?dzie oddac, bo to sâ  srodki, ktore sâ  calkowicie w
ramach dotacji przyznane. Toczy si? b. duzo zadan inwestycyjnych. W Stanicy finalizuje si?
robienie parkingu, zgloszony zostal do oddania plac zabaw w Zernicy. Na zakonczenie swojej
wypowiedzi zaprosila wszystkich na uroczystosc 11 listopada do Wilczy.

Nast?pnie glos zabral Soltys Garczorz - poprosil o wyslanie komisji na ul. Swierkowa^ 19.
Wykopane sa^dwa rowy, ktore powoduja^brak przejazdu.

Przewodniczajcy powiedzial, sprawa^ zajmie si? kierownik odpowiedniego referatu , nast?pnie
poprosil o zanotowanie sprawy i wyjasnienie.

Pan Piotr Ciupke zapytal o ul. Strazakow- planowana jest przebudowa z dotacji, czy cos wiadomo?

Pani Wojt: Jestesmy na 12 miejscu w rankingu. Mamy pewnosc wykonania tego zadania
w przyszlym roku.

Pani Jozefa Margiciok zapytala czy w najblizszym czasie b?dzie mozna liczyc na to, aby wykonano
chodnik na ul. Gliwickiej i ul. Stanickiej .

Pani Wojt: Prosilam, aby Pani, ktora zajmuje si? drogami monitowala spraw? w Zarza_dzie Drog
Wojewodzkich. Tutaj dodala: Czekamy jak juz dojrzeja^ pisma i jak Zarzaji Drog Wojewodzkich
b?dzie mial dosyc, to ta_ sama_ taktyka^ ktora^ prowadz? dotychczas, wybieram si? osobiscie. Kazdy
Wojt, Burmistrz ma swoja taktyk? zalatwiania spraw, nie chce jej zdradzac, bo uwazam, ze
dotychczas jest na tyle skuteczna. Nie chcialabym, zeby ktos wzoruja^c si? na mnie byl przede mna^ w
zalatwianiu spraw.

Pani Ingrida Foit wystapila w sprawie drogi przy posesji Pana Brunona z Mysiej Gory, ktory
domaga si? kompletnej naprawy drogi. Czy w budzecie na rok 2012 jest ta droga uj?ta do realizacji.
Odpowiedzi na to pytanie domaga si? Pan Brunon si? na pismie. Nast?pnie Pani Foit powiedziala,
ze jesli ul. Zalesie jest przewidziana do remontu, to znaczy, ze kanalizacji nie mozemy si? na razie
spodziewac?
Pani Wojt: Co do ulicy przy posesji Pana Brunona Rusina, to odpowiedz Pani otrzyma z referatu

Inwestycji i Remontow. Co do kanalizacji: do 2015 roku powinnismy wykonac calosc kanalizacji w
Gminie. Projekt, ktory przygotowywala firma Mekor okazal si? niedokonczony. Firma miala prawie
rok poslizgu musielismy wypowiedziec umow?. Szacunkowe kwoty jakie nam przedstawiono, ze
b?dzie to koszt 60 000 000 zl,sa^ kosztem nierealnym dla naszej Gminy i dla naszego budzetu nawet
przy mozliwosci pozyskiwania srodkow zewn?trznych, ktore w tym rozdaniu zostaty juz
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wydatkowane. I nie da nam ktos ilus milionow na realizacj^ takiego zadania. Nasza kadencja nie
zbiegla si§ z rozdaniem. Poprzednia mozna bylo walczyc o te srodki. W tej kadencji mozemy
opierac si? tylko i wyla^cznie na programach rzajdowych i na tym co ewentualnie z rozdania zostaje
innym. Nie mamy projektu. Mysl?, ze Prezes PPK , ktory zajmuje si? zagadnieniami kanalizacji
moze udzielic kompleksowej informacji .Na chwil? obecna^ mamy skonczenie projektu, czyli
realizacj? projektow w Pilchowicach- tarn , gdzie zaczaj si? ostatni etap kanalizacji - to jest zadanie
na rok przyszly, ktore b?dzie realizewalo PPK. Jezeli chodzi o kanalizacje centralna^, to male
miejscowosci bazuja^ na koncepcji przydomowych oczyszczalni ekologicznych i w tym kierunku
rowniez my pojdziemy.

Do powyzszego tematu odniosl si? Pan Rajnard Dyrszka powiedzial, ze ul. Powstancow SI. w
Zernicy byla skanalizowana - 40 domow mialo kanalizacj? przydomowa^. To byl niewypal duzego
formatu. Przydomowe kanalizacje nie 33. wyjsciem z sytuacji znaja^c teren, usytuowanie Zernicy.
Cala Zernica powinna bye podlajczona do tej kanalizacji . W tej chwili oczyszczalnia jest przy
boisku zernickim.

W powyzszej sprawie glos zabrala Pani Karina Szottysik: Jezeli chodzi o te zagrodowe
oczyszczalnie sciekow, ktore swego czasu wybudowane by by w Zernicy przy ul. Ogrodowej
i ul. Powstancow SI. ich wybor byl taki z uwagi na uksztaltowanie terenu i teren przylegfy
do potoku zernickiego, gdzie jest bardzo wysoki poziom wod gruntowych. Jezeli chodzi o
sama^ oczyszczalnie nie jest to wada technologii przyj^tej w tych oczyszczalniach sciekow,
tylko to jest wada uzytkowania tych oczyszczalni. Jezeli na oczyszczalnie wpadaja^ BZT 5
ladunki maja^ce iles tysi?cy razy przekroczenia, ktore ktos wpompowuje do studzienki, ktora
jest na trasie cala^ gnojowk? ze zbiornikow bezodplywowych, albo olej opalowy, to w
zadnym wypadku biologiczna oczyszczalnia sciekow, ktora dziala na osadzie czynnym- sâ
to bakterie nie b^dzie dzialala. Rozpocza^c nalezy od wzbudzenia u mieszkancow
swiadomosci ekologicznej.

Jestesmy z Panem Prezesem w trakcie zlecenia koncepcji, ktora okresli nam wariantowe
rozwiajzanie m.in. dla Zernicy. Tarn gdzie mamy zwarta^ zabudow?, bye moze za pomoca^
pompowni, zeby nie zagt^biac mocno sieci - b^dziemy wprowadzac to na oczyszczalni?
sciekow. Natomiast wszystkie przysiolki typu ul. Wisniowa , ul. Lesna- tarn b^dq.
rozwiajzania indywidualne.
W tej chwili jest aktualizacja krajowego programu oczyszczania sciekow. My jako Gmina rowniez
musielismy nasz program przebudowac i zaktualizowac, gdzie odeszlismy od dwoch duzych
aglomeracji (oczyszczalni w Zernicy i w Pilchowicach- Leboszowicach) a poszlismy na aglomeracj?
ponizej 2000 rim, gdzie inne sq. finansowania, inne rozwiajzania, gdzie mozna przyjaj6 rozwi^zania
indywidualne i na to pozyskac pieniajdze

Pani Bozena Stanik poruszyla spraw? dodatkowego oznakowania drog gminnych. W Kuzni
Nieborowskiej jest taka koniecznosc. Nast^pnie zapytala o plany zagospodarowania pomieszczenia
GOK-u.
Pani Karina Szoltysik odniosla si? do pierwszego pytania - planu organizacji ruchu- prosilismy
soltysow o wskazowki, rozeznanie, gdzie nalezaloby znaki wprowadzic, zeby wprowadzic
jakikolwiek znak na drodze gminnej potrzebny jest projekt organizacji uchu. Nie b^dziemy tego
robic indywidualnie dla kazdego pojedynczego znaku, tylko oglosimy przetarg na przy goto wanie
projektu organizacji dla calej Gminy, ktory z Panstwem b^dzie konsultowany. Projekt organizacji
ruchu b^dzie zlecony. Nie b^dzie to ten rok. W przyszlym roku majajc ten program b^dziemy w
kazdej miejscowosci te nowe znaki, lustra, progi zwalniaj^ce ustawiac.

Pan Przewodnicza^cy Rady udzielil odpowiedzi na drugie pytanie zadane przez Pania^ Soltys.
Powiedzial, ze b^dzie zatrudniona osoba prowadzaca sprawy GOK - instruktorka.
Poniewaz siedziba GOK jest w Nieborowicach, uwazam, ze ta Pani powinna tutaj Urz^dowac.
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•

Pan Rajnard Dyrszka: Czy ta osoba b?dzie zatrudniona w drodze konkursu, czy b?dzie to osoba
nominowana przez Paniq. Wojt?

Pani Wojt: Jest Dyrektor jednostki. Jest nim Pani Ewa Lukoszek tak jak Dyrektor Szkoly i oni
zatrudniaja^

Pan Rajnard Dyrszka: Jeszcze niedawno bylo tak, ze mialo to bye polajczone. Mialo nie bye
Dyrektora, zwolniono Pania^ Dyrektor.

Pani Wojt: prosz? Panstwa prosz? zapoznawac si? z nowymi przepisami prawa. Panstwo tez to
prawo stanowicie, podejmujecie uchwaly. Z dniem 1.01.2012 wchodza^nowe przepisy dotyczajce
lajszenia Gminnych Bibliotek i innych instytucji kultury. Podj?lismy uchwal? dotycza^cajntencji
polajczenia natomiast czekamy na przepisy.

Pan Jozef Nierychlo odniosl si? do tematu organizacji ruchu. Wyliczyl brakujajce znaki drogowe,
a takze podlegajajce odnowienie. Nast?pnie wystapil w sprawie oklejania slupow reklamami.
Zapytal co Soltysi mogq. w tej sprawie zrobic?

Pani Wojt: Jezeli cos jest naruszeniem porzajdku publicznego , to nalezy zglosic to organom
scigania, natomiast nam do wiadomosci nalezy zglosic. Jezeli wiesza na naszych obiektach musi
miec na to stosowne pozwolenie . Musi zwrocic si? do Gminy, dokonac ewentualnej zaplaty za to,
ze powiesi na Urz?dach, Przedszkolach. Kazde powieszenie reklamy skutkuje finansowo dla danej
instytucji.

Pan Gerard Garczorz wypowiedzial si? w temacie pomieszczenia GOK. Powiedzial, ze rozmawial
z Pania^ Ewa^ Lukoszek. Polowa biura b?dzie do dyspozycji Pani instruktor GOK, a polow?
pomieszczenia b?dzie zajmowal sprz?t, ktory zostal zakupiony (lawy, sprz?t naglasniaj^cy).

Pani Ingrida Foit: mam propozycj? do Pana Soltysa, zeby te lawki jednak przeniesc do soltysowki,
z tego wzgl?du , ze wydaja^zapach lakieru. Oczywiscie sprz?t zakupiony moze tarn zostac, bo to jest
drogi sprz?t.
Przewodniczajcy Rady : Nie jestem za tym, zeby w biurze bylo skladowisko.
Trzeba zapytac innych soltysow, gdzie przechowujajawki.

Pan Bozena Stanik: 83. Soltysi, ktorzy nie maja soltysowek, nie maja^zadnego pomieszczenia.
Natomiast po inwentaryzacji majajeszcze wzi^zc odpowiedzialnosc materialna^ maja^namioty i
muszaje gdzies przechowac. Lawki przechowuj? w prywatnym garazu, namiot w piwnicy.

Nast?pnie Przewodniczajcy udzielil glosu Pani Wojt, ktora zaprosila cala^Komisj? Kultury, Oswiaty
i Sportu na I Sesj? Mlodziezowej Rady Gminy, ktora odb?dzie si? 17 .11. o godzinie 16: 00
w sali nr 5 Urz?du Gminy Pilchowice.

20. Zamkniecie obrad.

Przewodniczajcy Rady zamknaj obrady posiedzenia o godzinie 16:15

Protokol sporza^dzila:
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